
 Group applicants 

基督教宣道會愉景灣堂服務中心  

Discovery Bay Alliance Church Community Centre 

Course/ Program/ Group Enrollment Form 

Applicants( Relationship) Tel Mem No Age# Sex 

          

          

#Compulsory for applicants under 18 or above 65 

 Please fill up below information for applicants aged under 18 

Tel: Father /Others     : Mother/ Others     : 

Name of Guardian Relationship Contact Number 

      

◇ Please provide the following information about the Guardian (other than parents) who will take care of the 

student’s coming/ leaving if the student is under 6.  

◇ Our teacher will keep students at Centre until guardians come and pick up the students. Please inform 

Centre when the guardian will be changed. 

Notes: 

◆ Your personal data will be kept strictly confidential. We shall use your personal data for issuing receipts, fostering 

communications, raising funds and conducting surveys for Discovery Bay Alliance Church Community Centre.  

◆ We may furnish your data on a strictly confidential basis to third parties who provide service to us in relation 
thereto. The provision of your personal data is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not 

be able to provide services to you. 

◆ For publicity and promotion purposes, it is necessary for us to take photos in or video-record any of our classes or 

activities. Participants who do not wish to be captured in photos or videos , please kindly notify us in advance. 

◆ Please inform us if you prefer not to receive any further mailings or notices from Discovery Bay Alliance Church 
Community Centre. 

Date 

* Once application is successful, applicants cannot make changes of the application and no payment can be refunded. * 

Signature of Parent/ Guardian / Participant                                        
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Course/ Program/Group Name: ____________________________ Code: _____________             

Name of Applicant: ____________ Age#:________ DOB#:____________ Sex:___________ 

* Non-mem / Mem (No: ___________ Expiry Date:__________________) Tel ： _________     

Address: ________________________________________________________________________ 

__________________________________________________________________________________ 

Please read the Regulations Statement, Notes & the Severe Weather  
Arrangement before the application. 

 I hereby declare that I will comply with the Rules & Regulations Statement and requirements in Notes by 
signing at the place above.  

多人同行參加 

基督教宣道會愉景灣堂服務中心  

Discovery Bay Alliance Church Community Centre 

課程活動及小組報名表  

課程活動小組名稱: _________________________ 編號: __________________                  

參加者姓名: ____________ 年齡#:______出生日期#:________聯絡電話 :__________   

* 非會員 / 會員 (編號: _____________ 會籍到期日:__________)性別：＿_________ 

通訊地址: _______________________________________________________________ 

_________________________________________________________________________ 

參加者(關係) 電話 會員號碼 年齡# 性別 

          

          

#18 歲或以下及 65 歲或以上人士必須填上實際年齡 

未年滿 18 歲人士，需填寫以下資料 

聯絡電話: 父親/其他     : 母親/其他     : 

接送者姓名 與參加者關係 聯絡電話 

      

為顧及參加者的安全，凡 6 歲以下的學員，當有指定接送者到達時，導師才會讓學員離開課室。故請父

母提供接送者資料(父母除外)，以資識別。如需更改接送者名單，請及早填表簽名更新作實。 

注意事項: 

● 閣下的個人資料絕對保密。本中心將運用閣下的個人資料作收據、通訊、籌募本中心經費及收集意見之用

途。 

● 如有需要，我們可能將有關資料提供予受本中心委託而提供服務的機構或人士，以便能為閣下提供更適切的

服務。所有資料均絶對保密。 提供個人資料與否，純屬自願。如果所提供的資料不足， 本中心可能無法為

閣下提供所需服務。 

● 在活動或課程過程中拍攝的相片或錄像，將會用作宣傳推廣之用的。若閣下不欲於課堂或活動中被拍攝或將

有關資料作其他用途，歡迎向本中心提出。 

● 若閣下不願意收到本中心的通訊，請通知我們。 

報名前請先細閱 報名須知、注意事項及 惡劣天氣特別措施。 

日期 

**活動一經報名，所繳費用概不發還、不接受轉名及轉班** 

□有關報名須知、注意事項內之要求及報名優先權等條款，本人已閱讀、明白並承諾遵守有關細則。  

參加者/ 父母或監護人簽署  
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